
PROTOKÓŁ Nr XXII/2020 

z sesji Rady Gminy Zbiczno z dnia 25.05.2020 r. 

XXII sesja Rady Gminy Zbiczno odbyła się 25 maja 2020 r. w sali Zespołu Szkół w 

Zbicznie. 

Początek sesji godz. 1330, zakończenie o godz. 1455. 

Na stan 15 radnych obecnych było 15 radnych. Lista obecności – zał. nr 1. 

Lista obecności pracowników – zał. nr 2. 

Lista obecności sołtysów- zał. nr 3. 

Ad. 1  

Przewodniczący Rady Gminy Zbiczno Radosław Stawski  – poprosił wszystkich o powstanie, 

następnie powitał obecnych i dokonał otwarcia XXII sesji.  

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, 

co stanowi quorum, przy którym może obradować i podejmować uchwały Rada Gminy. 

 Ad. 3 

Przewodniczący  przystąpił do przedstawienia proponowanego porządku obrad: 

Projektowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XXII Sesji Rady Gminy. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie proponowanego porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XX Sesji Rady Gminy Zbiczno i z nadzwyczajnej XXI Sesji 

Rady Gminy Zbiczno. 

5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z pracy między sesjami. 

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji z prac Komisji Rady między sesjami. 

7. Sprawozdanie Wójta z pracy między sesjami oraz sprawozdanie z wykonania 

uchwał Rady Gminy – zapytania Radnych i Sołtysów. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XVI/109/2019 Rady Gminy Zbiczno z 

dnia 9 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Zbiczno na 2020 

rok. 



9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XVI/108/2019 Rady Gminy Zbiczno z 

dnia 9 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Zbiczno na lata 2020 – 2029. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia dopłaty do ceny odprowadzonych ścieków 

na terenie gminy Zbiczno. 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie  określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy 

Zbiczno w 2020 roku. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Zbiczno w 2020 

roku. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie . 

14.  Sprawozdanie z wykonania zadań rzeczowo-finansowych przez Zakład Usług 

Komunalnych w Zbicznie za 2019 rok. 

15.  Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Zbiczno z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 

2019 r. 

16.  Informacja Przewodniczącego Rady o otrzymanej z GOPS ocenie zasobów pomocy 
społecznej za rok 2019-do wglądu na stronie bip.zbiczno.pl(zakładka Menu 
przedmiotowe, pomoc społeczna). 
 

17.  Interpelacje i wnioski Radnych oraz Sołtysów. 

18.  Sprawy różne, wystąpienia mieszkańców i zaproszonych. 

19.  Zakończenie sesji. 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady przystąpił do przyjęcia protokołu z XX Sesji Rady Gminy i z 

nadzwyczajnej XXI Sesji Rady Gminy.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokoły z obrad, które zostały przyjęte 

jednogłośnie. Protokoły głosowania stanowią załącznik nr 4. 

Ad. 5 

Przewodniczący Komisji Rady Gminy przedstawił  w formie pisemnej swoje sprawozdanie z 

prac między sesjami – załącznik nr 5. 

 

 

 



Ad. 6 

Kolejno zostały przedstawione sprawozdania z posiedzeń Komisji Finansowo-Budżetowej, 

Komisji Oświaty, Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Komisji Rewizyjnej oraz 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Ad. 7 

Wójt Gminy przedstawiła sprawozdanie z pracy między sesjami i sprawozdanie z wykonania 

uchwał - załącznik nr 6. 

Ad. 8 

Przystąpiono do podjęcia uchwały: 

Podjęcie uchwały zmieniającej  Uchwałę nr XVI/109/2019 Rady Gminy Zbiczno z dnia 9 

grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Zbiczno na rok 2020. 

Skarbnik Gminy omówiła zmiany w budżecie.  Poinformowała, że proponowane zmiany 

dotyczą m.in. zwiększenia subwencji oświatowej oraz zwiększenia planów wydatków na 

przedsięwzięcie „Budowa ścieżki pieszo-rowerowej w Zbicznie” oraz zmniejszenia 

wydatków na  zakup nowego ciągnika rolniczego wraz z osprzętem.  

Treść uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy, radni uwag lub pytań nie wnieśli. 

Następnie Przewodniczący stwierdził kworum (obecnych 15 radnych) i zarządził głosowanie. 

Uchwała została podjęta – protokół głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

Ad. 9 

Przystąpiono do podjęcia uchwały: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XVI/108/2019 Rady Gminy Zbiczno z  dnia 9 

grudnia 2019 roku w sprawie Uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zbiczno na lata 2020 – 2029 . 

Treść uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy, radni uwag lub pytań nie wnieśli. 

Następnie przewodniczący stwierdził kworum (obecnych 15 radnych) i zarządził głosowanie. 

Uchwała została podjęta – protokół głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  



Ad. 10 

Przystąpiono do podjęcia uchwały:  

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia dopłaty do ceny odprowadzonych ścieków na 

terenie gminy Zbiczno. – treść uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy, radni uwag 

lub pytań nie wnieśli. 

Następnie Przewodniczący stwierdził kworum (obecnych 15 radnych) i zarządził głosowanie. 

Uchwała została podjęta – protokół głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad. 11 

Przystąpiono do podjęcia uchwały: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Zbiczno w 

2020 roku- treść uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy, radni uwag lub pytań nie 

wnieśli. 

Następnie Przewodniczący stwierdził kworum (obecnych 15 radnych) i zarządził głosowanie. 

Uchwała została podjęta – protokół głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Ad. 12 

Przystąpiono do podjęcia uchwały: 

Podjęcie uchwały wykazu kąpielisk na terenie Gminy Zbiczno w 2020 roku– treść 

uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy. 

Następnie przewodniczący stwierdził kworum (obecnych 15 radnych) i zarządził głosowanie. 

Uchwała została podjęta – protokół głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Ad. 13 

Przystąpiono do podjęcia uchwały: 

Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie. 



Przewodniczący Rady przeczytał treść petycji. Poinformował, że petycja została skierowana 

do rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. Na posiedzeniu Komisji ustalono 

petycję za niezasługującą na uwzględnienie. 

Treść uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy, radni uwag lub pytań nie wnieśli. 

Następnie Przewodniczący stwierdził kworum (obecnych 15 radnych) i zarządził głosowanie. 

Uchwała została podjęta – protokół głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

Ad. 14 

Kolejno przystąpiono do przyjęcia sprawozdania z wykonania zadań rzeczowo-finansowych przez 

Zakład Usług Komunalnych w Zbicznie za 2019 rok. 

Przewodniczący stwierdził kworum (obecnych 15 radnych) i zarządził głosowanie przez 

podniesienie ręki. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zastrzeżeń. Jednogłośnie sprawozdanie zostało przyjęte, 

stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Ad. 15 

Przystąpiono do podjęcia sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy Zbiczno z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2019 r. 

Przewodniczący stwierdził kworum (obecnych 15 radnych) i zarządził głosowanie przez 

podniesienie ręki. 

Jednogłośnie sprawozdanie zostało przyjęte , stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Ad. 16 

Przystąpiono do omówienia informacji Przewodniczącego Rady o otrzymanej z GOPS ocenie 

zasobów pomocy społecznej za rok 2019-do wglądu na stronie bip.zbiczno.pl(zakładka Menu 

przedmiotowe, pomoc społeczna). 

Przewodniczący Rady wyjaśnił czego dotyczy przedstawiona informacja otrzymana z 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Poinformował również o możliwości skorzystania z  

pomocy psychologicznej w formie rozmowy telefonicznej  jaką oferuje GOPS. 

 



Ad. 17  

Interpelacje i wnioski Radnych oraz Sołtysów. 

Radny D. Koller poinformował o otrzymaniu wniosku od Pana Łukasza Tadajewskiego w 

sprawie przejęcia na rzecz gminy nieruchomości w formie drogi prywatnej w miejscowości 

Strzemiuszczek. Poprosił o przygotowanie na następną sesję projektu uchwały w tej sprawie. 

Przedstawił dane dotyczące remontu wyżej omówionej nieruchomości. Dziękował osobom 

zaangażowanym za przeprowadzony remont.   

Przedstawił kolejny wniosek dotyczący udzielenia pisemnych wyjaśnień oraz upublicznienia 

w Biuletynie Informacji Publicznej jego zdaniem źle opracowanego projektu drogi Gaj-

Strzemiuszczek.  

Wójt Gminy odniosła się do przedstawionych wniosków przez Radnego Dariusza Kollera. 

Udzieliła wyjaśnień co do przejęcia drogi na rzecz gminy .Poinformowała również, że projekt 

drogi Gaj-Strzemiuszczek wykonany został prawidłowo. 

Wójt Gminy informowała o godzinach otwarcia urzędu dla petentów oraz sposobie 

załatwiania spraw. 

Przewodniczący Rady również zabrał głos w tej sprawie. 

Radny D. Koller odniósł się do wypowiedzi Wójt Gminy. Apelował o pomoc gminy w 

sprawie omawianej drogi. 

Wójt Gminy poinformowała, że gmina udzieli pomocy. Odpowiedź sporządzona będzie na 

piśmie. 

Radna K. Ostrowska poprosiła o usunięcie prętów na drodze Pokrzydowo-Szramowo. 

Poinformowała również o spotkaniu Przewodniczącego Rady z przedstawicielami wsi 

Szramowo. 

Przewodniczący Rady włączył się do dyskusji i opisał przebieg wspomnianego spotkania. 

Kolejno przekazał informację o otrzymanym wniosku od Romana Rozwadowskiego na temat 

udrożnienia drogi gminnej w obszarze geodezyjnym Koń. Poinformował, że wniosek zostanie 

przekazany do Wójta Gminy oraz do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Następnie wspomniał o kolejnym wniosku grupy 9 radnych dotyczącym projektów ścieżek 

pieszo-rowerowych na odcinkach: Zbiczno-Ciche, Zbiczno-Pokrzydowo, Zbiczno-Sumowo-

Najmowo. Wniosek został przekazany do Wójt Gminy. 



Ad. 18 

Sprawy różne, wystąpienia mieszkańców i zaproszonych. 

Przewodniczący Rady zadał pytanie kiedy mieszkańcy gminy będą mogli korzystać z porady 

prawnej radcy prawnego. 

Wójt Gminy zabrała głos w tej sprawie i poinformowała, że od początku czerwca można 

będzie korzystać z porad radcy prawnego. 

Przewodniczący Rady zapytał kiedy planowane będą spotkania sołeckie z mieszkańcami 

gminy ze względu na pojawiające się konieczności przesuwania środków sołeckich. 

Wójt Gminy udzieliła odpowiedzi, że po rozmowach z sołtysami w najbliższym czasie będą 

dwa spotkania w miejscowości Sumówko i Brzezinki. 

Przewodniczący Rady poruszył problem brzydkich zapachów we wsi Żmijewo. 

Wójt Gminy udzieliła wyjaśnień i poinformowała, że gmina będzie interweniować w tej 

sprawie.  

Radny M. Jakubowski poinformował, że po wycince drzew w miejscowości Ciche na 

drodze powiatowej pozostały dziury po korzeniach. 

Wójt Gminy poinformował, że sprawa zostanie zgłoszona do Zarząd Dróg Powiatowych. 

Odniosła się również do wniosku dotyczącego utworzenia planu ścieżek pieszo-rowerowych. 

Do dyskusji włączył się Przewodniczący Rady.  

Ad. 19 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady 

XXII Sesji Rady Gminy Zbiczno 

Szczegółowe informacje na przedstawione wyżej tematy znajdują się na nagraniu z XXII 

Sesji Rady Gminy Zbiczno na stronie urzędu: 

https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=zbicznougsesja 

       Przewodniczący Rady Gminy 

                Radosław Stawski 

Protokołowała 

Aleksandra Kopczyńska 


